

## **Forældrebestyrelsesmøde Skovly 18 nov. 25 Kl. 17 - 19**



Skovly sørger for lidt let aftensmad

Tilstede: Pernille, Maja, Cathe,

Afbud: Maiken, Anders

- 1. Lederen:** Kort nyt fra Skovly. Status på Maxigruppe. børnetal. Status på fælleshuset. Indsats i huset. Vi har snakket i personalegruppen om hvad der skal være indholdsmæssigt i december måned, vi har aftalt.  
4 grupper er nu oppe at køre i i skovly/stouby skole, og det går rigtig godt. Personalet har lige været samlet til p-møde og vi værner om at sørge for at føle samhørighed for personale og børn. Vi er begyndt at måtte sige nej til nye vuggestuebørn, og det er for at kunne tilbyde et pædagogisk tilbud. Vi skal i den følgende periode evaluere på hvordan vi kan holde fast i at sikre skoledistriktet med tilkommende børn, og samtidigt sikre et godt tilbud. Madpakkehuset er der blevet søgt byggetilladelse til, og sagen kører sin gang. Realdania regner med at kunne påbegynde opsætning på et tidspunkt efter maj 2026.  
Helle er indtil videre ikke tilknyttet nogen gruppe, men bruger sine ressourcer rundt i huset med blandt andet sproggrupper.  
Karin ønsker at afholde en personaledag en fredag efter kl. 12 i stedet for en lørdag.
- 2. Personalegruppen:**  
Vi har det godt i huset, med nye medarbejdere i nye teams.  
opfølgning vedr. køleskabene. Det fungerer godt med brugen af køleskabe.  
Børnene bruger det godt med gode rutiner.  
Nyt forsøg omkring frugtordning - hvor vi lave mad på bål hver fredag formiddag og spiser madpakker om eftermiddagen. Det fungerer godt og giver en fælles madoplevelse og hygge omkring bål.

### **3. Forældrene:**

- Formanden: dialogmøde med politikere. Et spændende oplæg om trivsel og sundhed. Maja var optaget af oplæg om forældregruppe møder med ligesindede forældre i institutionen og får et oplæg om relevante emner. Karin undersøger sagen og får materialet. Det kan være svært at være nye forældre i en vuggestuegruppe. Hvornår får man egentlig lært nogle at kende. Så spændende at arbejde videre med.
- Frugtordning: Hvem skal kræve ind hver gang der ikke bliver betalt. Kunne man lave en fast betaling eller års betaling. Karin (frugtordning) holder til april, og der skal findes en ny tovholder der vil stå for det. Denne person kan findes udenfor bestyrelsen. Maja lægger et skriv ud, hvor det bliver nævnt at vi skal finde en ny person til det.
- Forespørgsel om vanter til indkøb fra frugtordning til fælles brug blev forelagt. Diskussion om frugtkassen skal betale. Beslutningen er at Pernille lægger et opslag op om brugte vanter til brug i stedet.
- Fotograf evaluering: Det var måske for dyrt, og der var ca halvdelen der har købt. Tages op senere.
- P-plads UDSAT
- Ladcykler - Orientering om tilbud fra Min købmand
- -----

### **4. Aktiviteter og arrangementer**

- Aktivitetetskalender for 2026: Udsat til januarmødet Arbejdsdag - bedsteforældredag -forældremøde indhold? juleklippedag - Forældrekaffe - andet
- Juleklippearrangement - Hvad mangler vi at koordinere?  
Ina laver en genudsending i Aula med tilmelding så vi har et overblik over hvor mange der kommer. Vi regner med at kunne holde børnene ude til de bliver hentet, og arrangementet starter. Der er nok der kommer og hjælper med arrangementet.

**5. Fællespasning i alle ferieperioder i høring i bestyrelser.**

Karin og Maja laver et høringssvar til udvalg for læring at vi ønsker fællespasning i julen, Kr him. og Grundlovsdag. ikke i uge 7 og uge 42. Dette er heller ikke aktuelt da vi har mange børn disse uger.

Der er ikke stemning for tre ugers sommerferie. Det bliver for ufleksibelt for forældre.

**6. Evt. - Næste dato d 13 januar 17-19**

**7. Fælles bestyrelsesmøde 26/2 . 17-20.00**